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Protokół nr 10/2019
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 23 października 2019 r.

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło w sali
obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza
32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Artur Maruszczak – zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej
i inwestycyjno-remontowej;

2) Monika Orpel-Śmigielska – kierownik-koordynator biura prawnego;
3) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego;
4) Gabiela Helbin-Golasz – kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i

Rolnictwa;
5) Józef Muc – kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego;
6) Ilona Giemza – zastępca kierownika Wydziału Zarządzania Drogami;
7) Ireneusz Wiśniewski – przewodniczący Rady Miasta;
8) Paweł Masełko – członek zarządu powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego;
9) Prezes Koła Łowieckiego „Ryś”.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:10 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Adam Oczoś.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Infrastruktury są prawomocne.
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Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 9/2019 z dnia 18 września 2019 r.
4. Działalność strzelnicy przy Kozielskim Stowarzyszeniu Przyjaciół Strzelectwa

„CEL” i występująca emisja hałasu.
5. Komunikacja drogowa w mieście – nowe kierunki rozwoju (łącznik do obwodnicy

północnej).
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji w

ramach projektu realizowanego w oparciu o zasady Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020; OŚ PIORYTETOWA
V; Ochrona środowiska, dziedzictwa kulturowego i naturalnego: DZIAŁANIE 5.5
Ochrona powietrza.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej zabudowanej, oznaczonej jako działka nr
1836/1, k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Koźle przy
ul. Piastowskiej 14.

8. Zaopiniowanie wniosku złożonego przez grupę radnych o nadanie Panu Markowi
Raduli Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle”.

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji poinformował, iż wpłynął projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej w Kędzierzynie-
Koźlu przy ul. Żeglarskiej 6. W związku z tym proponuje się wprowadzić poprzez
głosowanie ww. projekt uchwały do porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Sławomir Wołkowiecki
PRZECIW (1)
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Dominik Szustakiewicz

Michał Nowak zaproponował przeniesienie pkt. „Zaopiniowanie wniosku złożonego
przez grupę radnych o nadanie Panu Markowi Raduli Tytułu Honorowego „Zasłużony
dla Miasta Kędzierzyn-Koźle”, tak aby został omawiany po pkt. „Działalność
strzelnicy przy Kozielskim Stowarzyszeniu Przyjaciół Strzelectwa „CEL”
i występująca emisja hałasu”.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie porządek obrad po przyjętej zmianie.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Proponowany porządek obrad po przyjętej zmianie:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 9/2019 z dnia 18 września 2019 r.
4. Działalność strzelnicy przy Kozielskim Stowarzyszeniu Przyjaciół Strzelectwa

„CEL” i występująca emisja hałasu.
5. Zaopiniowanie wniosku złożonego przez grupę radnych o nadanie Panu Markowi

Raduli Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle”.
6. Komunikacja drogowa w mieście – nowe kierunki rozwoju (łącznik do obwodnicy

północnej).
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7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji w
ramach projektu realizowanego w oparciu o zasady Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020; OŚ PIORYTETOWA
V; Ochrona środowiska, dziedzictwa kulturowego i naturalnego: DZIAŁANIE 5.5
Ochrona powietrza.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Żeglarskiej
6.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej zabudowanej, oznaczonej jako działka nr
1836/1, k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Koźle przy
ul. Piastowskiej 14.

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 9/2019 z dnia 18 września 2019 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi wiceprzewodnicząca poddała pod
głosowanie ww. protokół.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 9/2019 z dnia 18 września 2019 r..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Ad 4.
Działalność strzelnicy przy Kozielskim Stowarzyszeniu Przyjaciół Strzelectwa
„CEL” i występująca emisja hałasu.

Przewodniczący komisji poinformował, iż w odpowiedzi na zaproszenie Starosty
Powiatowego sformułowano informację o regulaminie zatwierdzanym przez
prezydent. Przewodniczący powiedział, iż w czasie dyskusji pani mecenas odniesie się
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do tego sformułowania. Ponadto w odpowiedzi na zaproszenie strzelnicy przy
Kozielskim Stowarzyszeniu Przyjaciół Strzelectwa „CEL” poinformowano, że w dniu
30 września 2019 r. została wypowiedziana umowa dzierżawy strzelnicy przez
właściciela tj. Koła Łowieckiego „Ryś”. W związku z tym, nie ma podstaw prawnych
do uczestniczenia w obradach komisji. Przewodniczący komisji powiedział, że z
informacji mieszkańców wynika, że intensywność działań na strzelnicy się
zwiększyła.

Sławomir Wołkowiecki powiedział, iż problem hałasu ze strzelnicy jest od kilku lat.
Nasila on się szczególnie w dni wolne od pracy, czyli w dni odpoczynku. Radny
poinformował, iż udało mu się przekonać starostwo powiatowe do zlecenia dwóch
pomiarów hałasu. W czasie pomiarów strzały były oddawane z kapiszonów, ponieważ
praktycznie nie było nic słychać. Przy drugim pomiarze był obecny Paweł Masełko,
przedstawiciel starostwa powiatowego, który również wie jak wyglądała sytuacja po
pomiarach. Następnie odniósł się do kwestii wypowiedzenia umowy i poinformował,
że hałas ma miejsce dalej, więc proceder trwa.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś dodał, że również z przewodniczącym rady
Ireneuszem Wiśniewskim wizytowali na terenie strzelnicy przy obecności
stowarzyszenia „CEL”. W udostępnionym materiale od starostwa dotyczącym
pomiarów hałasu w 2016 r. i 2019 r. W pierwszym pomiarze były przekroczenia norm
hałasu i stowarzyszenie „CEL” zobowiązało się do przeprowadzenia działań mających
na celu zminimalizowania hałasu. Przy drugim pomiarze nie stwierdzono przekroczeń.
Zaznaczył, iż pomiary były wykonywane przy użyciu różnych broni, więc można
wywnioskować, że zakres pomiarów wykonywanych przy użyciu różnych broni
spowodował mniejszą emisję hałasu. W dokumentach jest informacja stowarzyszenia
„CEL”, iż ograniczą czas otwarcia strzelnicy, a także jest informacja o działaniach
dążących do poprawy infrastruktury. Radny uważa, iż wykonane działania dotyczą
zakresu bezpieczeństwa, a nie infrastruktury. Podkreślił, że nikt nie jest za
zamknięciem strzelnicy tylko za zminimalizowaniem hałasu.

Paweł Masełko zwrócił uwagę, iż stowarzyszenie „CEL” nie jest w stanie kontrolować
z jakiej broni klient przyjdzie strzelać. Po pierwszym badaniu stwierdzono, że na
terenie strzelnicy mają być instalacje, które ograniczają poziom emisji hałasu.
Poinformował, iż po zmontowaniu instalacji wykonano kolejne badanie po roku, gdzie
nie było słychać strzałów, natomiast osoba wykonująca badanie dodała, że instalacja
nie jest dobrej jakości. Kolejną uwagą osoby badającej była informacja, że poziom
hałasu winien być badany w cyklu całodniowym, kiedy najlepiej odbywają się zawody
strzeleckie oraz najlepiej z zaskoczenia. Dodał, że jako mieszkaniec Koźla
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przyzwyczaił się do strzałów w niedzielę. Natomiast w dzisiejszych czasach
mieszkańcy zwracają uwagę na komfort swojego życia .

Ireneusz Wiśniewski zapytał, jakie są plany prezesa Koła Łowieckiego „Ryś”
ze strzelnicą po rozwiązaniu umowy ze stowarzyszeniem „CEL”.

Prezes poinformował, iż najświeższe badanie jest z roku 2019, więc wolałby odnosić
się do nich. Dodał, że nic nie wie o pomiarze z 2017 r. Z tego co wie, badania zostały
wykonane zgodnie z procedurami. Wyjaśnił, że na strzelnicę nie może przyjechać
każdy z jaką bronią chce, ponieważ tą kwestię regulują precyzyjnie obowiązujące
przepisy posiadania broni i posługiwania się nią. Zgodnie z informacjami największy
hałas jest z broni czarnoprochowej, której myśliwcy ani kluby sportowe nie używają.
Dodał, że wypadek postrzelenia, który miał miejsce był z broni czarnoprochowej. Jeśli
chodzi o częstotliwość korzystania ze strzelnicy prezes nie ma takiej informacji.
Prezes poinformował, że wypowiedzenie umowy nastąpiło, aby sporządzić nową
umowę bardziej precyzyjną tj. określającą warunki korzystania ze strzelnicy, terminy,
sposób, kwestie bezpieczeństwa.

Ewa Czubek podzieliła się opinią, że badanie powinno być przeprowadzone w taki
sposób, żeby był obecny pracownik ze sprzętem oraz osoba sprawdzająca z czego
rzeczywiście strzela się.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś powiedział, że z informacji wynika, że pomiary
były wykonywane z różnych broni. W protokołach budowlanych jest informacja, że
podmiot wykonujący przeglądy budowlane odnosił się do zabezpieczeń stricte
istniejących na strzelnicy pod względem bezpieczeństwa. Opinia nie była negatywna,
natomiast ten przegląd budowlany w żaden sposób nie odnosił się do infrastruktury,
czy też do emisji hałasu. W udostępnionych dokumentach było również pismo
wojewody, który również nie znalazł podstaw do kwestionowania przeglądów.

Paweł Masełko odniósł się do ww. wypowiedzi radnej Ewy Czubek i powiedział, że
badania odbywały się przy obecności pracowników starostwa powiatowego
tj. kierownika i pracownika Wydziału Ochrony Środowiska. Zapytał prezesa
strzelnicy, czy jest w stanie zagwarantować z czego klient strzela.

Prezes Koła Łowieckiego „Ryś” odpowiedział, że nie jest w stanie zagwarantować
z jakiej broni klient strzela, jednakże klient będzie strzelał z takiej broni, jaką
dopuszcza ustawa. Zaznaczył, że zajmuje się profesjonalnie strzelectwem sportowym,
natomiast w innym klubie niż stowarzyszenie „Cel” i wie, że jeżeli zleci prywatne
badania firmie to wyjdą one z pozytywnym wynikiem dla strzelnicy, a nie dla
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mieszkańców. Problem polega na tym, że badania huku z broni palnej są wykonywane
zgodnie z normami tj. odpowiedni odstępnie czasu, przy odpowiednim nasileniu itp.
Może dochodzić do sytuacji, że na dwóch bądź trzech osiach padają równolegle dwa
lub trzy strzały i badania wykonywane zgodnie z normami tego nie wychwycą.
Podkreślił, że można tworzyć koncepcję wyciszenia krótkiej osi strzeleckiej, ale są to
nakłady w setkach tysięcy złotych. Problem długiej osi strzeleckiej jest realnie nie do
wyciszenia.

Paweł Masełko zapytał, czy kiedykolwiek były wykonywane czynności zmierzające
do zmniejszenia hałasu.

Prezes odpowiedział, że po powodzi zostały odtworzone wały, został podniesiony wał
z tyłu, więc długa oś strzelecka jest jedną z najlepiej zabezpieczonych osi na terenie
kraju. Mało osi długich ma pełne wały po bokach i na końcu.

Paweł Masełko powiedział, że niektóre strzały są wykonywane seriami.

Prezes odpowiedział, że prawdopodobnie takie strzały wykonują ćwiczący policjanci.

Przewodniczący komisji zapytał, czy ograniczenia o których wspomniano będą
musiały być ujęte w obowiązującym regulaminie zatwierdzonym przez prezydenta.

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska odpowiedziała, że z pisma starosty z którego
wynika mylne przekonanie, że organ wykonawczy posiada szerokie kompetencje
dotyczące nadzoru nad strzelnicą. Przed 2003 r. prezydent posiadał taką kompetencję,
jednakże od lipca 2003 r. przepisy uległy zmianie i prezydent ma tylko kompetencje w
sprawie zatwierdzenia regulaminu strzelnicy, a wzór regulaminu jest określony w
rozporządzeniu. Organ wykonawczy musi sprawdzić, czy regulamin jest przekładany
przez konkretny podmiot i zgadza się z wytycznymi z rozporządzenia.

Prezes zadeklarował swoją pomoc w rozwiązaniu problemu.

Sławomir Wołkowiecki poinformował, że z chęcią spotka się z prezesem w czasie
strzałów. Kończąc podziękował za rozwiązanie problemu.

Paweł Masełko zaproponował umieszczenie pomiaru na dłuższy czas np. miesięczny
przy ul. Lwowskiej. Natomiast należy sprawdzić, ile taki pomiar kosztowałby.

Prezes odpowiedział, że w razie emisji hałasu radny Sławomir Wołkowiecki może
zadzwonić, aby prezes sprawdził, kto i z jakiej broni strzela.
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Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.

Przewodniczący komisji ogłosił o godz. 17:40 przerwę, natomiast o godz. 17:50
wznowił obrady.

Ad 5.
Zaopiniowanie wniosku złożonego przez grupę radnych o nadanie Panu Markowi
Radulemu Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle”.

Tomasz Scheller zwrócił uwagę, że Pan Marek jest zasłużony dla muzyki, jako artysta.
W mieście jest wiele osób działających w stowarzyszeniach, organizacjach zapytał, jak
takie osoby będą uhonorowane.

Dominik Szustakiewicz poinformował, że warto byłoby umieścić na stronie BIP
wykaz osób, które otrzymały taki tytuł. Stwierdził, że dużo danych niepotrzebnie
zanonimizowano.

Michał Nowak powiedział, że Biuro Rady Miasta posiada w dokumentach wykaz osób
uhonorowanych i poprosił o udostępnienie wykazu. Dodał, że uhonorowany może być
każdy mieszkaniec, który codziennie tzw. mrówczą pracą poświęcają się dla innych
mieszkańców oraz osoby które przez wybitne osiągnięcia wybiły się z miasta.

Przewodniczący komisji poinformował, że dyskusja wyczerpała się i poddał pod
głosowanie ww. wniosek.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała pozytywnie wniosek
złożony przez grupę radnych o nadanie Panu Markowi Radulemu Tytułu Honorowego
„Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle”.
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Ad 6.
Komunikacja drogowa w mieście – nowe kierunki rozwoju (łącznik do obwodnicy
północnej).

Przewodniczący komisji Adam Oczoś zapytał, czy w związku ze zmianą studium
miesiąc temu będą podejmowane czynności w zakresie budowy.

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowych wytłumaczył, że łącznik i obwodnica realizowane są w trybie tzw.
specustawy, więc nie ma znaczenia zgodność przebiegu danej trasy z planem
zagospodarowania przestrzennego i studium nie ma znaczenia.

Tomasz Scheller powiedział, że w informacji przedłożonej przez stronę urzędową nie
ma nic na temat nowych kierunków rozwoju.

Artur Maruszczak wyjaśnił, że najważniejszym kierunkiem rozwoju jest obwodnica
oraz północ-południe dróg wojewódzkich. Dodał, że studium również pokazuje nowe i
stare kierunki rozwoju.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji w
ramach projektu realizowanego w oparciu o zasady Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020; OŚ
PIORYTETOWA V; Ochrona środowiska, dziedzictwa kulturowego
i naturalnego: DZIAŁANIE 5.5 Ochrona powietrza.

Michał Nowak powiedział, że w projekcie uchwały jest „lub/i” i poinformował, że
wystarczy samo „lub”, ponieważ alternatywa rozłączna oznacza, że może być to
uzasadnione technicznie, ekonomicznie albo uzasadnione technicznie i ekonomicznie,
w związku z tym „/i” jest zbędny. Kolejno zapytał o definicję operatora programu,
której nie ma w projekcie.

Gabiela Helbin-Golasz, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa
odpowiedziała, iż operatorem programu ma być firma koordynująca na linii
beneficjent tj. gmina, a końcowy odbiorca czyli mieszkaniec. Firma będzie
sprawdzała, czy czynności są wykonywane zgodnie z regulaminem i wymaganiami
urzędu marszałkowskiego.
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Przewodniczący komisji Adam Oczoś poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 8.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy
ul. Żeglarskiej 6.

Tomasz Scheller zapytał, czy wyjaśniono wątpliwości, które pojawiły się na
posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej, na której zdjęto ww. projekt z
porządku obrad.

Artur Maruszczak wyjaśnił, że radni zdjęli projekt, ponieważ nie zawierał informacji
dotyczącej, czy obiekt znajdujący się na terenie będzie można zlikwidować. Prezydent
poinformował, że konserwator zabytków nie wyraża zgody za rozbiórkę tego obiektu.

W związku z brakiem chętnych zgłaszających się do dyskusji przewodniczący komisji
Adam Oczoś poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Sławomir Wołkowiecki
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dominik Szustakiewicz

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej zabudowanej, oznaczonej jako działka
nr 1836/1, k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Koźle przy
ul. Piastowskiej 14.

Artur Maruszczak poinformował, że w związku z omyłką pisarską w tytule projektu
uchwały brakuje słowa „jako”, które strona urzędowa dopisała.

Tomasz Scheller poprosił o informację dotyczącą przedmiotu sprzedaży.

Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i
Planowania Przestrzennego wytłumaczyła, iż przedmiotem zbycia będzie działka bez
budynku. Wieczysty użytkownik ma prawo zwrócić się do właściciela tj. do gminy o
wyrażenie zgody na zbycie prawa własności.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej zabudowanej,
oznaczonej jako działka nr 1836/1, k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb
ewidencyjny Koźle przy ul. Piastowskiej 14.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.
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Ad 10.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na dzień 20 listopada 2019 r. o godz.
16:00.

Ad 11.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji podziękowała za udział w posiedzeniu, po czym o godz.
18:30 zamknął obrady Komisji Infrastruktury.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI
Adam Oczoś (-)

Protokołowała Joanna Motyl


